

VELIXIR (ONLY FOR SALE IN TAIWAN, MALAYSIA AND SINGAPORE)

THE NEWEST ANTIOXIDANT-RICH LIQUID SUPPLEMENT



NON-GMO



GLUTEN-FREE



SUGAR-FREE



NATURALLY SOURCED
INGREDIENTS



POLYPHENOL
PROTECTION

HIGHLIGHTS REGARDING VELIXIR

Velixir is an antioxidant-rich botanical liquid supplement with all the natural goodness of whole-fruit mangosteens, organic decaffeinated green tea, aloe vera, essential nutrients and the full spectrum of micro minerals contribute to support a normal immune system.

Content: Box of 30 sachets

ALL-NATURAL INGREDIENTS

- ▶ Contains no artificial colors
- ▶ Contains only natural flavors

KEY BENEFITS

- ▶ **Contributes to normal cell division***
- ▶ **Protects our cells from oxidative stress***
- ▶ **Contributes to normal immune system***
- ▶ **Improves the nutritional quality of your diet***
- ▶ **Contributes to reduced tiredness and fatigue***

* These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease. Food supplements are not intended as a substitute for a balanced and varied diet.

SUPPLEMENT FACTS

Nutritional value and contents	Quantity per:	
	Serving	100 ml
Serving size: 50 ml Servings per box: 30		
Calories (energy)	33.4 KCal	66.8 KCal
Protein	0.2 g	0.5 g
Total Fat	0 g	0 g
Carbohydrates	8.1 g	16.2 g
Sugars	2.0 g	3.9 g
Sodium	5 mg	10 mg
Composition information		
Vitamin A	1776 IU	3552 IU
Vitamin C	181 mg	362 mg
Vitamin D	339 IU	678 IU
Vitamin E	21 IU	42 IU
Thiamin	1.5 mg	3 mg
Ribofavin	1.5 mg	3 mg
Niacin	17 mg	34 mg
Vitamin B ₆	1.5 mg	3 mg
Folate	339 mcg	678 mcg
Vitamin B ₁₂	3.0 mcg	6.0 mcg
Biotin	254 mcg	508 mcg
Pantothenic Acid	8.5 mg	17 mg
Mangosteen Extract	0.54 mg	1.08 mg
Mangosteen Whole Fruit	2.5 mg	5.0 mg
Trace Minerals	43 mg	86 mg
Green Tea Extract	25 mg	50 mg
Aloe Vera	35 mg	70 mg

RECOMMENDED DAILY DOSAGE: It is recommended to take 1 sachet (50ml) of Velixir a day. However, you may take up to 2 servings if so desired.

INGREDIENTS: Pure water, D-Sorbitol, mixed concentrated juice (orange, grapefruit, strawberry), mangosteen juice, fermented liquid of fruit and vegetable (pineapple, papaya, apple, plum, grape, lemon, crataegi fructus, carrot, rakanka, polygonati rhizome, artichoke, *Pueraria lobata Ohwi*, turmeric, cabbage, sweet pepper, celery, spinach, sugar, isomalto-oligosaccharide, maltitol, mushrooms, L-arabinose), inulin, beer yeast powder (niacin, pantothenic acid, pyridoxine HCL, riboflavin, thiamine HCL, folic acid, biotin), vitamin C, mangosteen extract, nattokinase, deep ocean minerals concentrate, multi-minerals (calcium carbonate, maltodextrin, magnesium oxide, ferric pyrophosphate, zinc gluconate, yeast chromium, yeast selenium), grape extract, xanthan gum, aloe extract (maltodextrin, Aloe barbadensis leaf juice), green tea extract, flavor, mixed fruits and vegetables powder (spinach, cauliflower, carrot, beetroot, tomato, mushrooms, apple, cranberry, cherry, orange, blueberry, strawberry), vitamin D₃.

CAUTION: If you are pregnant or nursing please consult your health care provider for advice.

STORAGE: In a cool, dry place.

MANGOSTEEN

The mangosteen fruit is known to possess the highest amounts of xanthones found in nature. After harvest, the whole-fruit mangosteen (rind and pulp) undergo a proprietary extraction process in order to ensure that the highest levels of nutrients are included in the supplement.

GREEN TEA

Green tea has been used throughout history. It contains antioxidants and is known for its anti-inflammatory properties.

ALOE VERA

Aloe vera contains a compound called polyphenols, a potent antioxidant.

VITAMINS

Vitamins are essential for our bodies' growth, development and optimal function of all our cells and organs. Velixir contains the full spectrum of 12 vitamins.

MINERALS

Micro minerals are co-factors in cell biochemistry and are substances required by the body in small amounts. Zinzino proprietary blend contains 12 vitamins, plant extracts and trace minerals.

ENZYMES

Lactase enzyme improves lactose digestion in individuals who have difficulty digesting lactose. The enzymes used in the Velixir are extracted from fermented fruits and vegetables.

WHY SUPPLEMENT WITH VELIXIR?

Velixir is essentially an ultra-premium liquid health supplement. It is our body's answer for complete nutrition.

WHAT DOES VELIXIR MEAN?

An "elixir" during medieval times meant a rejuvenating potion. Velixir is the result of our proprietary liquid formula blend for the same purpose.

IS VELIXIR HALAL?

Yes it is. Velixir is endorsed with the Halal certified seal.

WHAT ARE XANTHONES?

Xanthones are biologically active phytonutrients with very potent antioxidant properties.

WHAT ARE ANTIOXIDANTS?

Antioxidants are a part of the body's defence systems to cushion excessive free radical activity in the body. They act as stabilizing agents for free radicals.

WHAT ARE FREE RADICALS?

Free radicals are unstable molecules that remove electrons from a healthy cell, destroying it in the process.

WHERE ARE VELIXIR'S MINERALS SOURCED FROM?

Velixir's minerals are sourced from the deep sea bed of pristine ocean waters, providing copious amounts of unpolluted micro minerals.

WHAT ARE THE 12 VITAMINS THAT ARE INCLUDED IN THE FORMULA?

Vitamin A, B Complex (B-1, B-2, B-3, B-5, B-6, B-7, B-9, B-12), Vitamin C, Vitamin D₃ and Vitamin E

I AM A DIABETIC. IS IT SAFE FOR ME TO CONSUME VELIXIR?

Velixir tastes sweet. However the calorie content per serving is less than 35 calories while supplying vital nutrition that a diabetic needs. A diabetic needs at least 1,500 calories per day to meet his or her normal requirements. However we recommend that you seek your health care provider for advice.

WHAT IS THE MAXIMUM AMOUNT OF VELIXIR THAT CAN BE CONSUMED IN A DAY?

It is recommended to take 1 sachet (50ml) of Velixir a day to meet the daily nutritional intake. However, you may take up to 2 servings if so desired.

CAN CHILDREN CONSUME VELIXIR?

Children on normal solid diet can take Velixir. As Velixir is a liquid preparation the amount a child can take will vary depending on calorie intake.

CAN PREGNANT OR NURSING WOMEN CONSUME VELIXIR?

We recommend consulting a health care professional before consuming Velixir.

I HAVE PREVIOUSLY ORDERED VELIXIR BUT NOW IT TASTES DIFFERENTLY. WHY IS THAT?

The main ingredient in Velixir is mangosteen. From time to time, there may be seasonal fluctuations in the mangosteen harvest. In addition, we have enhanced the contents by adding enzymes derived from vegetables. Enzymes do influence the taste somewhat.

DO I NEED TO STORE VELIXIR SACHETS IN THE REFRIGERATOR?

No, it is not necessary as the sachets have an engineered barrier (foil and metalized film) to protect what's inside from moisture, heat, odour, and UV rays. Just store it in a cool, dry place.

VELIXIR (仅在中国台湾, 马来西亚和新加坡销售)

最新式富含抗氧化剂液体补充剂



VELIXIR 要点

Velixir 是一款富含抗氧化剂的植物性液体补充剂, 内含全果山竹、有机无咖啡因绿茶、芦荟、必要营养素和全方位微量矿物质等天然精华, 促进维持正常的免疫系统。

含量: 每盒 30 包

纯天然成分

- ▶ 不含人工色素
- ▶ 仅含天然香料

主要好处

- ▶ 促进正常细胞分裂*
- ▶ 保护我们的细胞免受氧化应激*
- ▶ 有益于维持免疫系统的正常功能*
- ▶ 改善饮食中的营养质量*
- ▶ 有助于缓解劳累和疲劳*

* 这些陈述未经美国食品药品监督管理局的评估。本品不用于诊断、治疗、治愈或预防任何疾病。营养补充品不可替代均衡多样的膳食。

营养成分

份量: 50 ml 每盒份量: 30		单位数量:	
营养价值和含量	剂量	100 ml	
卡路里 (能量)	33.4 千卡	66.8 千卡	
蛋白质	0.2 g	0.5 g	
脂肪总量	0 g	0 g	
碳水化合物	8.1 g	16.2 g	
糖类	2.0 g	3.9 g	
钠	5 mg	10 mg	
成分信息			
维生素 A	1776 IU	3552 IU	
维生素 C	181 mg	362 mg	
维生素 D	339 IU	678 IU	
维生素 E	21 IU	42 IU	
硫胺	1.5 mg	3 mg	
核黄素	1.5 mg	3 mg	
烟酸	17 mg	34 mg	
维生素 B ₆	1.5 mg	3 mg	
叶酸	339 mcg	678 mcg	
维生素 B ₁₂	3.0 mcg	6.0 mcg	
生物素	254 mcg	508 mcg	
泛酸	8.5 mg	17 mg	
山竹提取物	0.54 mg	1.08 mg	
山竹果	2.5 mg	5.0 mg	
微量矿物质	43 mg	86 mg	
绿茶提取物	25 mg	50 mg	
芦荟	35 mg	70 mg	

每日推荐剂量: 建议每日服用 1 包 (50ml) Velixir 产品。如有必要, 最多可服用两包。

成分: 纯净水、D-山梨糖醇、混合浓缩汁 (橙汁、葡萄柚、草莓)、山竹汁、水果和蔬菜 (菠萝、木瓜、苹果、李子、葡萄、柠檬、山楂果、胡萝卜、罗汉卡、多枝根茎) 的发酵液、洋蓟、葛根、姜黄、卷心菜、甜椒、芹菜、菠菜、糖、异麦芽寡糖、麦芽糖醇、蘑菇、L-阿拉伯糖)、菊粉、啤酒酵母粉 (烟酸、泛酸、盐酸吡哆辛、核黄素、硫胺素盐酸盐、叶酸、生物素)、维生素 C、山竹提取物、纳豆激酶、深海矿物质浓缩物、多种矿物质 (碳酸钙、麦芽糊精、氧化镁、焦磷酸铁、葡萄糖酸锌、酵母铬、酵母硒)、葡萄提取物、黄原胶、芦荟提取物 (麦芽糊精、巴巴芦荟叶汁)、绿茶提取物、调味剂、混合的水果和蔬菜粉 (菠菜、花椰菜、胡萝卜、甜菜根、番茄、蘑菇、苹果、酸果蔓、樱桃、橙子、蓝莓、草莓)、维生素 D₃。

注意事项: 如果您正在怀孕或哺乳, 请咨询医嘱获取建议。

保存方式: 存放在阴凉干燥处。

山竹

山竹是目前已知氧杂蒽酮含量最高的水果。采摘后, 全果山竹 (果皮和果肉) 经过专门的提取过程, 以确保补品中包含最高含量的营养素。

绿茶

绿茶的使用历史悠久。它包含抗氧化剂, 并以其抗炎特性而闻名。

芦荟

芦荟含有一种多酚化合物, 是一种有效的抗氧化剂。

维生素

维生素对人体的生长、发育以及所有细胞和器官实现最佳功能至关重要。Velixir 富含全谱 12 种维生素。

矿物质

微量矿物质是细胞生物化学中的辅助因子, 是人体所需的少量物质。Zinzino 专门融合了 12 种维生素、植物提取物以及微量矿物质。

酵素

乳糖酵素能够为具有乳糖吸收困难的人员改善乳糖吸收。在 Velixir 中使用的酵素是从发酵的水果与蔬菜中萃取而出。

为什么要补充 VELIXIR?

Velixir 本质上是一种超优质液体保健品。它是我们身体获得全面营养的答案。

VELIXIR 意味着什么?

在中世纪，“elixir”意味着焕发活力的药剂。Velixir 是同等用途的专有液体配方混合物。

VELIXIR 是清真食品吗?

是的。Velixir 带有清真认证的印章。

什么是氧杂蒽酮?

氧杂蒽酮是具有极强抗氧化特性的生物活性植物营养素。

什么是抗氧化剂?

抗氧化剂是人体防御系统的一部分，可缓解体内过多的自由基活动。它们充当自由基的稳定剂。

什么是自由基?

自由基是不稳定的分子，可以从健康细胞中除去电子，并在此过程中破坏电子。

VELIXIR 中的矿物质来自哪里?

Velixir 的矿物质来自原始海洋深海床，提供了大量的未污染的微矿物质。

配方中包含哪 12 种维生素?

维生素 ADB 复合物 (B-1, B-2, B-3, B-5, B-6, B-7, B-9, B-12)、维生素 C、维生素 D₃ 和维生素 E

我是糖尿病患者。服用 VELIXIR 是否安全?

Velixir 为甜味。但是，每份的卡路里含量少于 35 卡，同时提供了糖尿病所需的重要营养。糖尿病患者每天至少需要 1,500 卡路里的热量才能满足他/她的正常需求。但是我们建议您寻求医嘱建议。

每日可服用的最大 VELIXIR 数量是多少?

建议每日服用 1 包(50ml) 的 Velixir，以满足日常营养摄入。如有必要，最多可服用两包。

儿童能否服用 VELIXIR?

可接受常规固体饮食的儿童可服用 Velixir。由于 Velixir 是一种液体制剂，孩子可以服用的量将取决于卡路里的摄入量。

孕妇或哺乳期妇女可否食用 VELIXIR?

我们建议您在服用 Velixir 前咨询专业医疗人员。

我此前与现在购买的 VELIXIR 的味道不一样了。为什么?

Velixir 中的主要成分山竹。山竹收获有时可能会出现季节性波动。此外，我们还添加了来自蔬菜的酶，增强其含量功效。酶确实会影响味道。

我是否需要将 VELIXIR 存放在冰箱内?

不，这是没有必要的，因为包装已设置工程屏障（箔和金属化薄膜），可以保护内部物品免受湿气、热量、异味和紫外线的伤害。只需放在阴凉干燥处即可。